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PROTOKÓŁ    

obrad XI sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji  

z dnia 26 lutego 2025 roku 

 

XI sesja Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji rozpoczęła się o godz. 8.00 w sali konferencyjnej 

w Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku.  

 

Sesji przewodniczył Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji. 

   

Protokołowała: Dorota Huber 

 

Stan 20/21 

Obecni: 

Obecni: 

1. Krzysztof Babisz 

2. Andrzej Cieśla 

3. Jacek Dubiel 

4. Tadeusz Dziurda 

5. Zbigniew Dżugaj 

6. Henryk Flis 

7. Zbigniew Gawdzik 

8. Marek Kołtun 

9. Damian Kowalski 

10. Paweł Kudrel 

11. Agnieszka Lenart 

12. Eugeniusz Pelak 

13. Sylwia Piętal 

14. Andrzej Rolla 

15. Karol Rychlewski 

16. Krzysztof Skórski 

17. Mariusz Socha 

18. Stefan Stachula 

19. Michał Stawiarski 

20. Józef Wojtaszek 

Nieobecna Pani Radna Edyta Dudzińska. 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył obrady XI sesji Rady Powiatu w Kraśniku, następnie poprosił 

wszystkich o powstanie do hymnu państwowego. 

 

Po hymnie. 
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Pan Przewodniczący Rady powitał Radnych i zaproszonych Gości, Starostę, Wicestarostę, 

Pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych na sesji Rady Powiatu, następnie poprosił o 

potwierdzenie kworum.  

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności na stan 21 radnych wybranych 

do Rady Powiatu w Kraśniku obecnych jest 20 radnych, co stanowi niezbędne quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Punkt 2. Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek od Zarządu Powiatu w sprawie 

zmiany porządku obrad, który następnie odczytał: „Na podstawie § 19 ust. 6 pkt 2 Statutu Powiatu 

Kraśnickiego, stanowiącego załącznik do uchwały Nr XLVIII - 401/2018 Rady Powiatu w 

Kraśniku z dnia 18 października 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Kraśnickiego, 

zmienionego uchwałą Nr XLVII – 348/2022 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 27 kwietnia 2022 

roku w sprawie zmiany Statutu Powiatu Kraśnickiego, wnoszę o dokonanie zmiany porządku obrad 

XI sesji Rady Powiatu w Kraśniku, która zaplanowana została na 26 lutego 2025 r., polegającej na 

wprowadzeniu w pkt 7 Podjęcie uchwał – dwóch projektów uchwał:  

 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ Powiatowego Urzędu Pracy  

w Kraśniku do uczestnictwa w projekcie pt.: ,,Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych  w 

powiecie kraśnickim III” , 

 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do uczestnictwa  

w projekcie pn. ,,KOMPAS Zdrowotny. Nowa jakość w środowisku pracy”. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby wnieść inne propozycje zmiany porządku 

obrad. Wobec braku chętnych poprosił Pana Krzysztofa Grzegorczyka Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Kraśniku o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ Powiatowego Urzędu Pracy  w Kraśniku do uczestnictwa w 

projekcie pt.: ,,Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych  w powiecie kraśnickim III”. 

 

Pan Dyrektor poinformował, że w związku z ogłoszeniem naboru wniosków przez Wojewódzki 

Urząd Pracy w Lublinie na realizację projektów pozakonkursowych, realizowanych w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego, pojawiła się możliwość, aby Urząd Pracy wystąpił o takie 

środki i w związku przygotowany został projekt uchwały, aby Urząd Pracy mógł skorzystać z 

środków finansowych, które są skierowane do osób bezrobotnych.  

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią Katarzynę Michalczewską Kierownika Wydziału Spraw 

Społecznych o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Powiatu Kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie pn. ,,KOMPAS Zdrowotny. Nowa jakość  

w środowisku pracy”. 

Pani Kierownik poinformowała, że projekt uchwały dotyczy przystąpienia Powiatu Kraśnickiego 

do uczestnictwa w projekcie pod nazwą Kompas zdrowotny, nowa jakość w środowisku pracy w 

odpowiedzi na konkurs, który został ogłoszony przez Zarząd Województwa Lubelskiego. Działanie 

9.5, typ projektu 3, który polega na eliminowaniu zdrowotnych czynników ryzyka w miejscu pracy, 

w tym programy przekwalifikowania pracowników pracujących w warunkach negatywnie 

wpływających na zdrowie. Działania zapewniające zdrowe i dobrze przystosowane środowisko 
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pracy, niwelujące zagrożenia dla zdrowia wynikające ze środowiska pracy, profilaktyka chorób 

wynikających ze środowiska pracy. Powiat Kraśnicki aplikuje o dofinansowanie projektu w 

zakresie działań mających na celu poprawę warunków pracy pracowników Starostwa Powiatowego 

w Kraśniku oraz pracowników Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kraśniku, poprzez 

eliminowanie czynników zagrażających zdrowiu w miejscu pracy, poprawę ergonomii pracy 

realizowane w oparciu o diagnozę występowania czynników ryzyka w miejscu pracy w okresie od 

1 stycznia przyszłego roku do 31 sierpnia 2027 roku. Grupą docelową projektu stanowić będą 

wszyscy pracownicy Starostwa Powiatowego w Kraśniku oraz Powiatowego Centrum Pomocy w 

Kraśniku oraz Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie. W ramach przedmiotowego konkursu 

Powiat jest zobligowany do wniesienia wkładu własnego w wysokości co najmniej 10% wydatków 

kwalifikowalnych projektu w postaci środków finansowych lub wkładu niepieniężnego. Termin na 

złożenie wniosku o dofinansowanie upływa w dniu 5 marca 2025 roku.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za wprowadzeniem zmiany porządku obrad polegającej 

na wprowadzeniu w punkcie 7 podjęcie uchwały projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Powiatu Kraśnickiego, Powiatowego Urzędu Pracy w Kraśniku do uczestnictwa w 

projekcie pod tytułem Aktywizacja Zawodowa Bezrobotnych w Powiecie Kraśnickim.  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu w punkcie 7 podjęcie uchwały 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ 

Powiatowego Urzędu Pracy w Kraśniku do uczestnictwa w projekcie pt.: ,,Aktywizacja zawodowa 

osób bezrobotnych w powiecie kraśnickim III”.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz 

Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Michał Stawiarski, Józef 

Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Dudzińska, Mariusz Socha, Stefan Stachula 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ Powiatowego Urzędu Pracy w Kraśniku do uczestnictwa w 

projekcie pt.: ,,Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w powiecie kraśnickim III”.   

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za wprowadzeniem zmiany porządku obrad polegającej 

na wprowadzeniu w punkcie 7 podjęcie uchwały projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie pn. ,,KOMPAS Zdrowotny. Nowa 

jakość  
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w środowisku pracy”. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Powiatu Kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie pn. „KOMPAS Zdrowotny. Nowa jakość w 

środowisku pracy”.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz 

Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Michał Stawiarski, Józef 

Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Dudzińska, Mariusz Socha, Stefan Stachula 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu w 

Kraśniku wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie pn. „KOMPAS Zdrowotny. Nowa 

jakość w środowisku pracy”. 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za uchwaleniem porządku obrad XI sesji Rady Powiatu 

w Kraśniku wraz ze zmianami. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz 

Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan 

Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Dudzińska 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu w 

Kraśniku uchwaliła porządek obrad XI sesji Rady Powiatu w Kraśniku wraz ze zmianami. 
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Punkt 3. Przyjęcie protokołu IX i X sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły zostały udostępnione w systemie eSesja, 

Następnie zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do treści protokołów. Wobec braku chętnych zapytał 

kto jest za przyjęciem protokołu IX sesji Rady Powiatu w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan Stachula, 

Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Lenart 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Dudzińska 

 

Przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie  „wstrzymuję się” Rada Powiatu  

w Kraśniku przyjęła protokół IX sesji Rady Powiatu w Kraśniku. 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za przyjęciem protokołu X sesji Rady Powiatu  

w Kraśniku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu X sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz 

Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan 

Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Dudzińska 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw i braku głosów „wstrzymuje się” rada Powiatu w 

Kraśniku przyjęła protokół X sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  
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Punkt 4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i z pracy Zarządu Powiatu od ostatniej 

sesji zwyczajnej.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie udostępnione zostało w systemie 

eSesja, następnie poprosił Pana Zbigniewa Dżugaja Starostę Kraśnickiego o jego przedstawienie.  

 

Pan Starosta poinformował, że  

 

W okresie od 30 stycznia 2025 roku do dnia 26 lutego 2025 roku. odbyło się 5 posiedzeń Zarządu 

Powiatu w Kraśniku, na których podjęto 17 uchwał, wydano 7 zarządzeń Starosty. Ponadto Zarząd 

Powiatu w Kraśniku w czasie każdego posiedzenia rozpatrywał w punkcie sprawy bieżące pisma i 

wnioski złożone do Zarządu Powiatu przez Komisje Rady Powiatu, jednostki organizacyjne, 

samorządy oraz inne instytucje z terenu powiatu. Następnie poinformował, że w dniu 30 stycznia 

Pan Starosta uczestnicszył w balu karnawałowym Zatańcz Ze Mną, zorganizowanym przez Zespół 

Szkół Specjalnych w Kraśniku. 31 stycznia w sali sesyjnej odbyło się spotkanie w związku z 

konkursem ofert pod nazwą Lubelskie Wspiera Młodzieżowe Drużyny Pożarnicze, organizowanym 

przez Zarząd Województwa Lubelskiego. Pracownicy Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Lubelskiego oraz członkowie Zarządu Województwa Lubelskiego służyli pomocą oraz udzielali 

informacji o zasadach składania wniosków czy kwalifikowalności wydatków. Każda drużyna w tym 

projekcie może otrzymać do 10 000 zł wsparcia. Również tego dnia odbyło się walne zebranie 

sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej z Blinowa, podczas którego podsumowano działalność 

za 2024 rok oraz przedstawiono plany na kolejne miesiące. Z ramienia Starostwa Powiatowego w 

Kraśniku w zebraniu udział wziął Wicestarosta Pan Paweł Kudrel. 2 lutego w Borowie i Szczecynie 

odbyły się uroczystości upamiętniające ofiary pacyfikacji wsi na terenach Powiatu Kraśnickiego. 

Podczas obchodów oddano hołd ofiarom pacyfikacji. Pan Starosta wziął udział w uroczystościach 

w Borowie, a w Szczecynie udział wziął Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki oraz Pan Michał 

Stawiarski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku. 7 lutego wraz z Panem Jackiem 

Dubielem Przewodniczącym Rady Powiatu w Kraśniku Pan Starosta uczestniczył w przekazaniu 

pojazdów i sprzętu ratowniczego dla jednostek Państwowej Straży Pożarnej w Lublinie, Kraśniku, 

Opolu Lubelskim, Lubartowie, Łęcznej i Janowie Lubelskim. Były to pojazdy ratowniczo-gaśnicze, 

kwater mistrzowski, a także sprzęt oświetleniowy. Zostały one zakupione w ramach projektu 

Dostosowanie krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego na terenie Województwa Lubelskiego do 

zmian klimatycznych, do zmian w środowisku naturalnym oraz zagrożeń cywilizacyjnych. Program 

ten jest realizowany w ramach Funduszy Europejskich dla Lubelskiego w latach 2021-2027. 

Również tego dnia w Zespole Szkół nr 1 w Kraśniku odbył się finał XII Turnieju języka 

angielskiego Come to Górka, organizowanego cyklicznie od dwunastu lat. Do finału przystąpiło 

czternaście szkół podstawowych z terenu Powiatu Kraśnickiego. Powiat ufundował nagrody 

książkowe, które wręczyła Pani Agnieszka Drozd Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu Starostwa 

Powiatowego w Kraśniku. 8 lutego Koło Gospodyń Wiejskich Przyjazna Wieś Olbięcin świętowało 

jubileusz X-lecia. Z ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku w wydarzeniu udział wziął Pan 

Henryk Flis Członek Zarządu Powiatu Kraśnickiego, który wręczył słodki upominek i przekazał 

życzenia. 9 lutego Pan Starostawręczył pamiątkowe medale uczestnikom I Mistrzostw Powiatu 

Kraśnickiego w pływaniu, w których wzięło udział ponad 100 zawodników z Powiatu Kraśnickiego 

w różnych kategoriach wiekowych. 11 lutego obchodzony jest Światowy Dzień Chorego. Z tej 

okazji, wspólnie z Panem Jackiem Dubielem Przewodniczącym Rady Powiatu W Kraśniku, Pan 
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Starosta przekazał na ręce Pani Marii Słoty Dyrektor SPZOZ w Kraśniku drobne upominki z 

życzeniami szybkiego powrotu do zdrowia dla małych pacjentów pediatrii. 12 lutego wspólnie z 

Panem Pawłem Kudrelem Wicestarostą Kraśnickim, Pan Starosta podpisał umowę z Panem 

Andrzejem Borasem, Prezesem Zarządu Stowarzyszenia Kolarski Klub Sportowy Lubelskie Perła 

Polski, dotyczącą promocji Powiatu Kraśnickiego podczas działań i aktywności Grupy Kolarskiej w 

bieżącym roku. Również tego dnia w Wilkołazie II swój Jubileusz 60-lecia świętowało Koło 

Gospodyń Wiejskich w Wilkołazie II. W wydarzeniu z ramienia Starostwa Powiatowego w 

Kraśniku udział wziął Pan Radny Tadeusz Dziurda. 17 lutego w Urzędzie Marszałkowskim 

Województwa Lubelskiego Pan Marszałek Jarosław Stawiarski wręczył umowę na realizację 

projektu w ramach Działania 8.9 pod nazwą Integracja Społeczna osób najbardziej potrzebujących 

wsparcia Priorytet VIII – zwiększenie spójności społecznej programu Fundusze Europejskie dla 

Lubelskiego w latach 2021-2027. Dofinansowanie ma na celu promowanie integracji społecznej 

osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, w tym osób najbardziej 

potrzebujących i dzieci. 19 lutego wspólnie z Panem Pawłem Kudrelem Wicestarostą Kraśnickim i 

firmą Geo4Ever, spółka z o.o., reprezentowaną przez Małgorzatę Styczek oraz Małgorzatę Dróżdż, 

podpisano umowę dotyczącą realizacji projektu pod nazwą E-Geodezja II jest to uzupełnienie 

cyfrowego zasobu geodezyjnego Województwa Lubelskiego w ramach pierwszego etapu prac. 

Przedsięwzięcie obejmuje modernizację cyfrowych baz danych dla jednostki ewidencyjnej Gminy 

Annopol-Miasto. Również tego dnia w Komendzie Powiatowej Policji Pan Starosta uczestniczył w 

odprawie rocznej służbowej policjantów z udziałem pierwszego Zastępcy Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Lublinie, młodszego inspektora Olgierda Oleksiaka. Omówione zostały 

wyniki pracy kraśnickich funkcjonariuszy w 2024 roku, przedstawiono dane dotyczące pracy 

poszczególnych pionów w jednostce oraz ich osiągnięcia. Na spotkaniu omówiona została również 

kwestia oddania do użytku nowego budynku Komisariatu Policji w Kraśniku a do kraśnickich 

funkcjonariuszy, z zakupów centralnych trafi kilka nowych radiowozów. W tym dniu w Muzeum 

XXIV Pułku Ułanów w Kraśniku miało miejsce rozstrzygnięcie międzyszkolnego konkursu 

literackiego pod nazwą Historia sprzed lat. Organizatorami konkursu było Muzeum XXIV Pułku 

Ułanów w Kraśniku, Kraśnickie Towarzystwo Regionalne oraz Publiczna Szkoła Podstawowa w 

Bystrzycy. Powiat Kraśnicki ufundował nagrody dla laureatów konkursu, które wręczyła Pani 

Agnieszka Gremlas Kierownik Wydziału Promocji. Konkurs z patronatem honorowym objął 

Instytut Pamięci Narodowej. 13 lutego Pan Starosta wziął udział w konferencji Wsparcie dzieci i 

młodzieży z niepełnosprawnością intelektualną, zorganizowaną przez Specjalny Ośrodek Szkolno-

Wychowawczy im. Jerzego Rudlickiego w Olbięcinie. Podczas konferencji poruszane były 

zagadnienia związane między innymi ze szkolnictwem specjalnym, różnorodnymi formami 

wsparcia oraz wyzwaniami, z jakimi borykają się osoby z niepełnosprawnością. Tego dnia w 

Urzędzie Miasta w Tomaszowie Lubelskim została przyjęta Strategia Rozwoju Mobilności 

Roztocza do roku 2030, która stanowi dopełnienie istotnego wymogu formalnego w realizacji 

jednej z dwóch części projektu pod nazwą Rowerowe Roztocze Drogi pieszo- rowerowe w 

Obszarach Miejskich. W spotkaniu z ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku udział wziął Pan 

Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki, oraz Pani Marta Gajewska Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Kraśniku. Również tego dnia w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 

Lubelskiego odbyło się spotkanie dotyczące powiatowych biur Biznes Lubelskie, zorganizowane 

przez Departament Gospodarki w ramach realizacji projektu Marketing Gospodarczy Województwa 

Lubelskiego. Planowane jest uruchomienie dziesięciu powiatowych biur Biznes Lubelskie. Sieć 

tych biur ma przede wszystkim wzmocnić konkurencyjność przedsiębiorstw z sektora małych i 
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średnich przedsiębiorstw. W spotkaniu z ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku udział wziął 

pracownik Wydziału Promocji. 14 lutego Pan Starosta wziął udział w Dniu Patrona Zespołu Szkół 

nr 2 w Kraśniku im. Mikołaja Reja. Tegoroczne święto rozpoczęło się mszą świętą, następnie w 

barwnym orszaku uczestnicy udali się do Centrum Kultury i Promocji, gdzie odbyła się część 

oficjalna uroczystości. Następnie wspólnie z Panem Jackiem Dubielem Przewodniczącym Rady 

Powiatu Pan Starosta udał się do Szkoły Podstawowej nr 1 w Kraśniku na obchody Jubileuszu 100- 

lecia funkcjonowania szkoły w obecnym budynku. W parku Jana Pawła II uczniowie Zespołu Szkół 

nr 1 w Kraśniku zgodnie z coroczną tradycją zatańczyli poloneza na dzień przed swoją studniówką. 

W wydarzeniu udział wziął pan Paweł Kudrel wicestarosta kraśnicki. Również tego dnia w 

Kościele Rektoralnym Świętego Ducha odprawiona została msza święta w intencji żołnierzy 

Polskiego Państwa Podziemnego. Po mszy zostały złożone kwiaty pod tablicą przy ulicy 

Kościuszki 26, upamiętniającą ofiary niemieckich i staninowskich represji. Z ramienia Starostwa 

Powiatowego w Kraśniku udział we mszy i uroczystości wziął Pan Paweł Kudrel Wicestarosta 

Kraśnicki. 15 lutego w hali sportowej przy Zespole Placówek Oświatowych nr 2 w Kraśniku 

szczypiornistki KMKS Kraśnik zorganizowały ogólnopolski turniej walentynkowy pod nazwą 

Kocham Ręczną. W sportowej rywalizacji uczestniczyły zawodniczki z Kraśnika, Lublina, Tarnowa, 

Kielc, Karczewa i Końskich. Najlepsze okazały się zawodniczki MKS Karczew. W wydarzeniu z 

ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku udział wziął Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady 

Powiatu w Kraśniku. 21 lutego w Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku miało miejsce zakończenie 

warsztatów kulinarnych pod nazwą Ferie z Wesołą Kuchnią. Warsztaty skierowane były do 

uczniów w wieku 11-14 lat. Była to okazja zaprezentowania swojego kulinarnego talentu oraz 

poszerzenia swoich umiejętności. Dyplomy na zakończenie warsztatów, wręczył Pan Jacek Dubiel 

Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku. 24 lutego w budynku głównym szpitala przy ulicy 

Chopina 13 odbyła się prezentacja zakończonej inwestycji pod nazwą Przebudowa pomieszczeń na 

III piętrze w budynku głównym szpitala pod potrzeby gabinetów lekarskich i pomieszczeń 

pomocniczych dla oddziałów. O godzinie 12 odbyła się uroczysta msza święta w Kaplicy Szpitalnej 

pod przewodnictwem Metropolity Lubelskiego arcybiskupa Stanisława Budzika.  

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią Katarzynę Michalczewską Kierownika Wydziału Spraw 

Społecznych o przedstawienie informacji dotyczącej bieżącej sytuacji SPZOZ w Kraśniku. 

 

Pani Kierownik w imieniu poinformowała, że w imieniu dyrekcji SPZOZ w Kraśniku, że 

świadczenia zdrowotne realizowane są bez przerwy w pełnym zakresie. Do dnia 31 stycznia tego 

roku zrealizowano następujące ilości świadczeń zdrowotnych. Liczba hospitalizowanych pacjentów 

bez SOR wynosiła 1263 osoby, liczba hospitalizowanych pacjentów w SOR - 1154 osoby. Nocna i 

Świąteczna Opieka Zdrowotna -1361 osób, w tym 614 dzieci. Liczba urodzonych dzieci do końca 

stycznia wyniosła 25. Liczba wyjazdów ratowników transportujących pacjentów do innych 

podmiotów leczniczych 41. W styczniu 2025 roku wykonano 178 zabiegów operacyjnych na 

Oddziale Chirurgii Ogólnej- 58, Oddziale Ortopedyczno-Urazowym- 72, Oddziale 

Ginekologicznym – 35, wykonano 13 cięć cesarskich. Kontrakt w styczniu 2025 roku zawarty z 

NFZ na realizację świadczeń zdrowotnych został wykonany na poziomie 108% w ramach ryczałtu 

oraz 115% poza ryczałtem. Obecnie trwa realizacja zadań inwestycyjnych związanych z remontem 

szpitalnego Oddziału Ratunkowego w ramach projektu pt. Dostosowanie i przebudowa 

pomieszczeń SOR w Kraśniku w celu poprawy bezpieczeństwa i warunków udzielania świadczeń 

opieki zdrowotnej. Wyjaśniła, że jak deklarowano poprzednio, przewidywany termin zakończenia 
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inwestycji to lipiec 2025 roku. Szpital stale prowadzi działania związane z poszukiwaniem lekarzy 

do pracy w SOR, w związku z potrzebą zaspokajania potrzeb kadrowych. Od marca 2025 roku, 

pozyskano dodatkową kadrę lekarską, to jest dwóch lekarzy do pracy w SOR oraz jednego lekarza 

do Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej. Ponadto dodała, że informacje, które będą od 

obecnego miesiąca przedstawiane na sesji przez SPZOZ, będą zawierały dane za pełny zakończony 

już miesiąc,  celem przedstawiania dokładnych i rzetelnych informacji za pełny miesięczny okres 

rozliczeniowy.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski zapytał, dlaczego od 1 marca 2025 roku wstrzymane zostaną 

przyjęcia do Poradni Gastroenterologicznej. Dodał, że drugie pytanie dotyczy Centralnego Rejestru 

Umów. Pan Radny zaproponował aby integralną częścią informacji z działalności międzysesyjnej 

Pana Starosty był Centralny Rejestr Umów, tak aby nie trzeba było o niego występować, aby radni. 

Przed sesją mogli się z nim zapoznać. Wyjaśnił, że chodzi mu o pozycję  z rejestru umów. Wartość 

umowy to kwota 50 000 zł dla klubu sportowego Lubelskie Perła Polski. Zapytał o zakres umowy, 

co zostało w niej zawarte. Czy jest to promocja powiatu. 

 

Pani Kierownik poinformowała, że sytuacja w poradni gastroenterologicznej wynika z faktu, że 

Pani doktor zrezygnowała z pracy ze względu na stan zdrowia i zamiar ten brany był pod uwagę od 

dłuższego czasu. W chwili obecnej trwają poszukiwania lekarza, który mógłby pracować w tej 

poradni.  

 

Pan Starosta informował, że 12 lutego wspólnie z Panem Pawłem Kudrelem Wicestarostą 

Kraśnickim podpisał umowę z Panem Andrzejem Borasem, prezesem Zarządu Stowarzyszenia 

Kolarski Klub Sportowy Lubelskie Perła Polski, dotyczącą promocji Powiatu Kraśnickiego podczas 

działań i aktywności Grupy Kolarskiej w bieżącym roku. Dodał, że jest to kontynuacja umowy 

zawartej w ubiegłym roku, w ocenie Zarządu Powiatu w Kraśniku współpraca z Grupą Kolarską się 

sprawdziła, osiągnięte zostały wyniki i promowany jest  Powiat Kraśnicki.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski dodał, że o skoro dyrekcja szpitala wiedziała o tym, że będzie wakat 

na etacie gastrologa, to można było przygotować się inaczej. Wyjaśnił, że najbliższa przychodnia 

gastroenterologiczna znajduje się w Janowie  Lubelskim, Lublinie Łęcznej. Zdaniem Pana Radnego 

jest to troszkę słabe.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Powiatu w Kraśniku przyjęła sprawozdanie  

z pracy Zarządu Powiatu od ostatniej sesji zwyczajnej. 

 

Punkt 5. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Kraśniku na temat stanu porządku   

i bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Kraśnickim za 2024 rok.   

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie eSesja, 

następnie poprosił Pana insp. Jacka Figla, Komendanta Powiatowego Policji w Kraśniku  

o przedstawienie informacji.  
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Pan Komendant poinformował, że przedstawi najważniejsze aspekty pracy Komendy Powiatowej 

Policji w Kraśniku, które również zostały przedstawione w udostępnionej prezentacji. Rok 2024 

Komenda Policji rozpoczęła pracę w stanie etatowym 171 funkcjonariuszy i w roku 2024 odeszło 

ze służby 5 funkcjonariuszy. Pozyskanych zostało 10 funkcjonariuszy. W 2023 roku stan etatowy 

został powiększony o ośmiu funkcjonariuszy z uwagi na oddanie Posterunku Policji w Wilkołazie. 

Dwóch funkcjonariuszy przyjętych zostało z naboru zewnętrznego, a ośmiu pozyskano z innych 

jednostek policji. W roku Rok 2024 zakończony został w pełnym etacie. Wyjaśnił, że na początku 

roku 2025 ze służby odeszło pięciu funkcjonariuszy i ten wakat jest bardzo szybko uzupełniany. Na 

chwilę obecną mamy są wakaty. Miesiącem kwietnia zostanie przeniesiony funkcjonariusz z 

Komendy Miejskiej z Lublina, który jest mieszkańcem Powiatu Kraśnickiego. Dodał, że podjął 

działania mające na celu uzupełnienie ostatniego wolnego wakatu. Następnie poinformował, że 

jeżeli chodzi o pion kryminalny, odnotowany został delikatny spadek ogólnej wykrywalności. W 

podstawowych kategoriach przestępstw, czyli tych najbardziej uciążliwych społeczeństwu, 

odnotowany został wzrost wykrywalności o ponad 10% i ta wartość jest wyższa od średniej 

Województwa Lubelskiego, przy spadku dynamiki przestępczości. Wyjaśnił, że ograniczono 

przestępczość, ale również powiększony został wzrost wykrywalności. Pan Komendant zwrócił 

uwagę na duży wzrost przestępczości gospodarczej, cyberprzestępczości, czyli tej przestępczości, 

która odbywa się w internecie, który stanowi bardzo duży problem. Z roku na rok tych przestępstw 

jest coraz więcej. Pomimo tego, że prowadzone są działania profilaktycznie, zarówno przez 

ogólnopolskie media, jak również Komendę Policji, cały czas społeczeństwo daje się oszukiwać w 

sieci. Dodał, że istnieją biura do walki z cyberprzestępczością, które wspomagają pracę policji. Od 

kilku lat przestępczość przeniosła się do internetu i tam większość przestępstw jest popełnianych i 

przestępcy są bardzo skuteczni. Wyjaśnił, że czasem są krok przed policja i pomimo tego, że 

stosowane są różne metody, nie wszystko da się wykryć i odzyskać pieniądze. Poinformował, że 

bardzo dużo pieniędzy społeczeństwo przelewa na konta przestępców. Udaje się wykryć popełnione 

przestępstwa w ok. 50-60%. Jeżeli obywatel zgłosi się bardzo szybko policja, przy współpracy z 

bankami ma kilka godzin na zabezpieczenie kont i pieniądze wracają na konta osób 

poszkodowanych. Jeżeli osoba dowiaduje się po kilku dniach, że została ofiarą przestępstwa, 

niestety te pieniądze nie zostają już wypłacone i są wielkie straty. Jeżeli chodzi o przestępczość 

narkotykową wyjaśnił, że bardzo dużo twardych narkotyków trafia na rynek w Polsce. Młodzież 

szkolna przenosi się z tak zwanego palenia marihuany na amfetaminę i pochodne amfetaminy. 

Bardzo dużo tego typu substancji Policja przejmuje z rynku na terenie powiatu kraśnickiego. Pan 

Komendant dodał, że również duży nacisk kładziony jest na odzyskiwanie pieniędzy od 

przestępców. Kasowane są konta osób, które czerpią korzyści z przestępstwa. W roku 2024 

zabezpieczono ponad 1 000 000 zł środków odzyskanych od przestępców, które zabezpieczono na 

poczet przyszłych kar i roszczeń. Następnie poinformował, że w dniu jutrzejszym odbędzie 

uroczyste wręczenie medalu im. Komisarza Strója funkcjonariuszowi policji, aspirantowi 

Mariuszowi Gawlikowi z Komisariatu Policji w Kraśniku Fabrycznym za uratowanie życia 

kobiecie, która tonęła w stawie w Dzierzkowicach. Wyjaśnił, że kobieta uciekała przez rzekę, 

wskoczyła do stawu i topiła się. Funkcjonariusz Policji podjął interwencję, wskoczył do wody, 

wyłowił kobietę i uratował jej życie. Następnie przedstawił informacje dotyczące pionu prewencji. 

Jeden z priorytetów dotyczy jak najszybszego dotarcia na miejsce zdarzenia, do interwencji, gdzie 

można uratować życie i zdrowie, zatrzymać sprawców przestępstw na gorąco. Takich interwencji w 

roku 2024 było 13,4% ze wszystkich interwencji. Średnio na miejsce policja dojeżdża w 8 minut i 

48 sekund. Poinformował, że Krajowa mapa zagrożeń, również jest skuteczną metodą 
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przekazywania informacji przez społeczeństwo od wielu lat, praktycznie powstania tego narzędzia. 

Dodał, że kraśnickie społeczeństwo często korzysta z tego narzędzia. Potwierdzalność wszystkich 

tego typu zgłoszeń w roku 2024 wyniosła 76,7%. Wartość ta jest większa od skuteczności 

województwa, średniej wojewódzkiej. Wszystkie zgłoszenia są weryfikowane i sprawdzane. 

Następnie poinformował, że odnotowany został delikatny spadek niebieskich kart. Policja kładzie 

nacisk przede wszystkim zatrzymywaniu sprawców na gorącym uczynku, jak również 

występowanie z wnioskiem do prokuratury i do sądu o tymczasowe aresztowania sprawców 

przemocy w rodzinie, gdyż to są bardzo drastyczne przestępstwa w czterech ścianach. Ponadto 

Powiat Kraśnicki jest drugim powiatem w województwie, gdzie we współpracy z prokuraturą 

stosowane są tymczasowe aresztowania. W przypadkach, gdy brakuje materiału dowodowego 

stosowane są środki zapobiegawcze w postaci nakazu opuszczenia miejsca zamieszkania, zakazu 

zbliżania się do osób pokrzywdzonych. Następnie poinformował, że bardzo ważnym aspektem jest 

ruch drogowy. Wyjaśnił, że to co dzieje się na drogach w Polsce, ale również na terenie Powiatu 

Kraśnickiego jest solą w oku policji. Odnotowany został wzrost liczby wypadków o 2 zdarzenia, ale 

niestety o cztery ofiary śmiertelne. Dodał, że w roku 2024 odnotowano 8 wypadków ze skutkiem 

śmiertelnym. Poinformował, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Publicznego Pan Przewodniczący Komisji zapytał o rodzaje wypadków ze 

skutkiem śmiertelnym. Wyjaśnił, że cztery wypadki to zdarzenia z udziałem motocyklisty, jeden z 

quadem, dwa z udziałem pieszych i jeden zasłabnięcie za kierownicą.  Następnie wyjaśnił, że 

funkcjonariusze policji nie we wszystkich miejscach mogą być i opanować nadmierną prędkość, ale 

pomimo podejmowania szeregu działań, niestety kierujący w całej Polsce nie przestrzegają 

przepisów ruchu drogowego. Głównymi przyczynami wypadków i kolizji jest prędkość i 

wymuszenia pierwszeństwa. Dodał, że pomimo drastycznych działań, czyli represji i stosowania art. 

41 kodeksu wykroczeń- pouczeń, które nie przynoszą efektów, w związku z tym  funkcjonariusze 

korzystają z represji w postaci mandatów karnych, wniosków do sądu oraz  zatrzymań prawa jazdy. 

Dodał, że medialnie zostały rozpowszechnione działania z dronem, który monitoruje znak stop, 

którego kierujący pojazdami bardzo często nie przestrzegają, powodując kolizje drogowe. 

Następnie podziękował Zarządowi Powiatu w Kraśniku oraz Radzie Powiatu w Kraśniku za 

udzielane wsparcie Komendzie Powiatowej Policji w Kraśniku, dzięki któremu dokonano zakupu 

radiowozów w systemie 50 na 50, czyli samorząd 50, Komenda Główna 50. Dodał, że jeden z 

radiowozów Kia Sportage zakupiony został w 2025 roku. Dofinansowania zakupu udzieliło 

Starostwo Powiatowe w Kraśniku, Gmina Kraśnik, Gmina Dzierzkowice, Gmina Zakrzówek. 

Ponadto w 2025 roku we współpracy z samorządami, Komenda Powiatowe Policji zakupiła  jeszcze 

trzy radiowozy. Urząd Marszałkowski przekazał również dofinansowanie na dwa samochody, czyli 

łącznie od samorządów zakupiono cztery samochody. Wyjaśnił, że oprócz zakupów centralnych, w 

2025 roku do Komendy Powiatowej Policji w Kraśniku trafi łącznie dziewięć radiowozów. Są to 

pojazdy oznakowane, jak również nieoznakowane. Poinformował, że w roku 2024 po wielu 

rozmowach prowadzonych z ówczesnym Burmistrzem Miasta Kraśnik Panem Wojciechem 

Wilkiem, ale również przy wsparciu ówczesnego Starosty Kraśnickiego Pana Andrzeja Roli doszło 

do zawarcia porozumienia odnośnie przekazania działki na ulicy Grunwaldzkiej 4A. Obecnie dzięki 

udzielonemu wsparciu na ukończeniu jest budowa Komisariatu Policji w powyższej lokalizacji. 

Wsparcie przekazane przez Starostwo Powiatowe w Kraśniku oraz Urząd Miasta Kraśnik wynosiło 

200 000 zł z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji projektowej. Całkowita wartość 

inwestycji to 9 586 000 zł. Planowane oddanie Komisariatu Policji w Kraśniku do użytkowania to 

początek kwietnia 2025  roku. Wyjaśnił, że w dniu wczorajszym Inspektor Nadzoru Budowlanego 
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wydał decyzję o pozwoleniu na użytkowaniu obiektu. Pan Komendant podziękował za udzielone 

wsparcie i zrozumienie, że dzięki lepszym warunkom pracy, funkcjonariusze policji są bardziej 

skuteczni. Kolejnym etapem i elementem realizowanych inwestycji w roku 2023, 2024 i 2025 było 

rozpoczęcie remontu Komendy Powiatowej Policji na ulicy Lubelskiej 83, który w roku 2015 został 

przerwany, niedokończony. Obecnie, po 10 latach Kierownictwo Komendy Wojewódzkiej przy 

wsparciu Komendy Głównej po wielu kontrolach i inspekcjach podjęło decyzję, dotycząca 

złożonego wniosku, żeby Komendę Powiatową Policji odbudować, wyremontować praktycznie od 

początku. Koszt takiej inwestycji to 22 000 0000 zł. Jednym z warunków, żeby ruszył remont KPP 

w Kraśniku było dofinansowanie przez samorządy dokumentacji planistycznej. Dzięki udzielonemu 

wsparciu 18 listopada została przekazana dokumentacja  projektowa. W niedługim czasie zostanie 

ogłoszony przetarg i rozpocznie się remont jednostki. Pan Komendant poinformował, że 

podejmowane są działania profilaktyczne, skierowane zarówno do młodzieży szkolnej, 

przedszkolnej, jak i dorosłych. Dodał, że działania te prowadzone są również przy wsparciu 

samorządów. Następnie poinformował, że wspólnie z Panem Komendantem Straży Pożarnej, 

przeprowadzone zostały działania sztabowe, które dążyły do zgrania się przy sytuacjach 

nieszablonowych. Jako przykład podał zainicjonowany wypadek drogowy cysterny, wyciek 

amoniaku, gdzie prowadzone były wspólne działania. Wyjaśnił, że w roku 2025 również 

zaplanowane zostały kolejne, wspólne działania, w celu zwiększenia skuteczności służb. 

Poinformował, że na początku roku funkcjonariusze policji zabezpieczali protesty rolników. Przez 

kilka dni trwała blokada S-19. Następnie Pan Komendant przedstawił  priorytety na rok 2025. 

Wyjaśnił, że jest to zapewnienie bezpieczeństwa w ruchu drogowym. Dodał, że również 

zabezpieczenie zbliżających się wyborów prezydenckich, również kampanii prezydenckiej. 

Kolejnym celem jest przeprowadzka do nowej siedziby Komisariatu Policji w Kraśniku i 

rozpoczęcie remontu jednostki na ulicy Lubelskiej 83.  Pan Komendant podziękował za współpracę 

dodał, że współpraca z samorządami Powiatu Kraśnickiego stoi na wysokim poziomie i aby 

wszyscy byli bezpieczni i wspólnie współpracowali.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem informacji Komendanta Powiatowego 

Policji zajmowała się Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego, 

następnie poprosił Pana Marka Kołtuna Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Pan Marek Kołtun Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 lutego zapoznała się z informacją 

Komendanta Powiatowego Policji na temat stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego za 

ubiegły rok i przyjęła tą informację.  Dodał, że jednocześnie była to okazja na podziękowanie za 

przygotowanie tak obszernego materiału, ale przede wszystkim za to wszystko funkcjonariusze 

wykonują dla mieszkańców Powiatu Kraśnickiego, żeby w tych niepewnych czasach mieszkańcy 

czuli się bezpieczni. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Krzysztof Babisz podziękował za pełnioną przez funkcjonariuszy KPP w Kraśniku 

służbę, jak również za udostępnione szczegółowe sprawozdanie. Dodał, że bardzo ważne są te 

wszystkie działania, które policja prowadzi związane z przestępczością gospodarczą, z narkotykami. 

Działania te może bezpośrednio nie dotyczą wszystkich mieszkańców ale są bardzo ważne.  Bardzo 
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ważny jest również aspekt związany z ruchem drogowym, o którym Pan Komendant wspomniał, 

ponieważ większość osób styka się z nim na co dzień. Pan Radny dodał, że na jednej z pierwszych 

sesji Rady Powiatu w Kraśniku wspominał o skrzyżowaniu ulic Mickiewicza, Słowackiego i 

Krasińskiego z sygnalizacją świetlną gdzie, przy każdej zmianie świateł poruszając się w stronę 

ulicy Urzędowskiej, czy w stronę Kościoła Krasińskiego, kierowcy w tym miejscu często 

przejeżdżają na czerwonym świetle, nawet w czasie gdy przechodnie maja już zielone światło. 

Wyjaśnił, że w tym miejscu przez przejście dla pieszych przechodzą rodzice z dziećmi, również 

młodzież dlatego taka sytuacja jest niebezpieczna. Poprosił aby funkcjonariusze policji pojawili się 

w tym miejscu i przypilnowali porządku, aby kierowcy dostosowali się do zmiany świateł. Dodał, 

że często jest świadkiem takich sytuacji niebezpiecznych jak również zgłaszają się mieszkańcy z 

prośbą o podjęcie działań poprawiających bezpieczeństwo na przejściu dla pieszych. Następnie Pan 

Radny zwrócił uwagę na brakujące miejsca parkingowe przy ulicy Niepodległości, przy ulicy 

Łożyskowej i Sportowej. Dodał, że przejścia dla pieszych w okolicach sklepu Biedronka są mało 

widoczne, ponieważ zasłaniają je szczególnie wysokie pojazdy ustawione na parkingu i prędkość 

pojazdu 50 km/h jest niebezpieczna i jest bezpośrednim zagrożeniem i nie można na to nie zwrócić 

uwagi. Wyjaśnił, że obecnie prowadzona jest dyskusja w całej Polsce na temat bezpieczeństwa w 

ruchu drogowym i podejmowane są działania dotyczące zatrzymania praw jazdy. Zapytał czy 

istnieją dane ilu mieszkańców z Powiatu Kraśnickiego posiada taki zakaz, jak również ilu 

mieszkańców z Powiatu Kraśnickiego jest poszukiwanych listami gończymi. Następnie 

podziękował funkcjonariuszom Komendy Powiatowej Policji w Kraśniku za dbanie o 

bezpieczeństwo mieszkańców. Następnie Pan Radny poprosił o ostrożność podczas dokonywania 

zakupów przez internet. Ponieważ osobiście Pana Radny zapłacił za zakupy, które niestety nie 

dotarły do niego. Dzięki profesjonalnemu i szybkiemu  działaniu policji sprawca został ujęty, za co 

podziękował.  

      

Pan Radny Karol Rychlewski poinformował, że jako mieszkaniec Kraśnika i przedstawiciel 

Stowarzyszenia Rozwój i Bezpieczeństwo, które współpracuje od 12 lat z Policją Kraśnicką na ręce 

Pana Komendanta wyraził szczere podziękowania i uznanie dla całej Kraśnickiej Policji za 

zaangażowanie w poprawę bezpieczeństwa mieszkańców. Dodał, że codzienna służba, pełna 

poświęcenia i gotowości, pełnienie obowiązków niesienia pomocy ma realny wpływ na poprawę 

bezpieczeństwa w Powiecie Kraśnickim. Pan Radny szczególne słowa uznania skierował do 

Naczelnika Pana Andrzeja Stańko, za aktywne włączanie się w akcję Szanuj Życie- Noś Odblaski. 

Wyjaśnił, że dzięki tym działaniom wielu pieszych, zwłaszcza dzieci i seniorów, zyskało większą 

świadomość, odnośnie zagrożeń na drodze i nauczyło się, jak skutecznie zadbać o własne 

bezpieczeństwo. Dodał, że należy wspomnieć również o akcji Bezpieczna Droga do Szkoły, która 

już od kilkunastu lat jest realizowana wspólnie z Policją i stała się nieocenionym wsparciem dla 

rodziców i nauczycieli. Obecność funkcjonariuszy przy szkołach i przedszkolach oraz wspólnie 

prowadzone zajęcia edukacyjne, to przykład troski o tych najmłodszych mieszkańców. Dzięki takim 

akcjom wiadomo, że dzieci uczą się zasad ruchu drogowego w praktyce, a rodzice mogą być 

spokojniejsi o bezpieczeństwo własnych dzieci. Pan Radny podziękował także policjantkom i 

policjantom dzielnicowym za włączanie się aktywne w akcje i są mostami łączącymi policję i 

obywateli. Następnie złożył podziękowania Pani Monice Baran, Pani Katarzynie Górce, Panu 

Krzysztofowi Tyneckiemu, Panu Piotrowi Andrzejewskiemu, Panu Jarosławowi Kozłowskiemu, 

Panu Łukaszowi Guścior i Panu Karolowi Barańskiemu. Pan Radny szczególne podziękowania 

złożył dla Panu Pawłowi Cieliczko Rzecznikowi Prasowemu Policji, który prowadził prelekcję z 

zakresu bezpieczeństwa podczas akcji Bezpieczna Droga do Szkoły. Pan Radny podziękował za 
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współpracę, dodał, że ma nadzieje, że będzie ona kontynuowana ze Stowarzyszeniem Rozwój i 

Bezpieczeństwo.  

 

Pan Radny Andrzej Cieśla poinformował, że wypowiadali się przedstawiciele Kraśnika, a Pan 

Radny jest  przedstawicielem gminy Zakrzówek i ulicy Targowej. Następnie podziękował za 

pełnione patrole na terenie gminy Zakrzówek, za radary na ulicy Zachodniej, ponieważ w tym 

miejscu jest niebezpiecznie, kierowcy poruszają się z dużymi prędkościami. Poprosił aby 

funkcjonariusze, w dni targowe, czyli w piątki  zwrócili uwagę na sprzedawców, którzy rozkładają 

się na jezdni pół metra, metr po obu stronach. W związku z powyższym kierowcy mają trudności w 

wyminięciu się, nie mówiąc o jakiejkolwiek akcji dotyczącej przejazdu karetki pogotowia. Dodał, 

że w okresie wiosennym i letnim sytuacja ta będzie się nasilała.  

 

Pan Radny Michał Stawiarski podziękował Panu Komendantowi za wsparcie przy różnych rajdach 

rowerowych, które organizowane są od lat, również biegi patriotyczne i wszelkie imprezy 

okolicznościowe oraz masowe. Dzięki udzielanemu wsparciu uczestnicy imprez czują się 

bezpieczniej. 

 

Pan Komendant odniósł się do wypowiedzi Pana Radnego Krzysztofa Babisza. Wyjaśnił, że 

skrzyżowanie, na które Pana radny zwracał uwagę zostanie objęte zostanie nadzorem drona, który 

przyleci z Lublina i na pewno parę dni poświęci na niebie kraśnickim, żeby zmotywować 

kierujących do prawidłowego poruszania się po tym skrzyżowaniu. Dodał, że prowadzone są 

również rozmowy z Panem Krzysztofem Staruchem Burmistrzem Miasta Kraśnik na temat 

rozbudowy monitoringu miejskiego na terenie miasta. Monitoring obejmowałby główne 

skrzyżowania. Wyjaśnił, że monitoring pomoże w rozstrzygania sporów przy kolizjach oraz przy 

różnego rodzaju zdarzeniach. Dodał, że drugim rozwiązaniem było by zamontowanie kamer 

rejestrujących pojazdy wjeżdżające na czerwonym świetle. Takie rozwiązanie było by pomocne do 

ukarania nieprawidłowo poruszających się kierowców. Kierowcy również zastanowiliby się 

wjeżdżając w sposób nieprawidłowy na skrzyżowanie o możliwych konsekwencjach. Następnie 

poinformował, że wspomniane skrzyżowania zostaną objęte nadzorem policji. Dodał, że 

prowadzonych jest szereg, z myślą o niechronionych uczestnikach ruchu drogowego. Wyjaśnił, że 

w każdym miesiącu prowadzone są działania, funkcjonariusze pełnią służbę przy skrzyżowaniach, 

zwracają uwagę na to, czy piesi popełniają wykroczenia na przejściach, jak również  na popełniane 

wykroczenia wobec pieszych, w postaci nieustąpienia pierwszeństwa przejazdu, czy również 

najechania na rowerzystów. Wyjaśnił, że jest to jeden z priorytetów i jedno z najbardziej 

popularnych działań, poza trzeźwym porankiem oraz związanych z alkoholem i narkotykami. W 

ostatnim czasie prowadzona była kontrola busów, zarówno kurierskich, jak i pasażerskich. 

Funkcjonariusze Policji zatrwożeni są stanem technicznym  pojazdów. Dodał, że doszło do ukarania 

mandatami karnymi wielu kierujących, zatrzymano wiele dowodów rejestracyjnych, szczególnie 

jeżeli chodzi o pojazdy kurierskie, które stwarzają zagrożenie ruchu drogowym. Pan Komendant 

poinformował, że takie działania będą nadal prowadzone i firmy kurierskie będą zmuszane do 

poprawy swojego taboru. Jeżeli chodzi o drugie pytanie odnośnie zakazów prowadzenia pojazdów, 

policja prowadzi takie rozpoznanie. Wyjaśnił, że  są dwa rodzaje zakazów- sądowe, które nakładane 

jest na okres kilku lat, w zależności od popełnionego wykroczenia lub przestępstwa. Zakazy te 

wydawane są również na wniosek policji, decyzją starosty. Za prędkość plus pięćdziesiąt, za 

niebezpieczną jazdę zatrzymywane jest prawo jazdy na trzy miesiące, sześć miesięcy, w zależności 

od tego, czy wykroczenie popełnione zostało w recydywie, Następnie poinformował, że 
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funkcjonariusze, którzy wymienieni zostali przez Pana Radnego Karola Rychlewskiego, są 

funkcjonariuszami dzielnicowymi, pełniący służbę nie tylko profilaktyczną, ale również dbający o 

bezpieczeństwo w ruchu drogowym na swojej dzielnicy. Dodał, że jeżeli Pan Radny zainteresowany 

jest konkretnymi  liczbami, to informacja zostanie przesłana prześle indywidualnie. Trzeci temat 

przedstawiony przez  Pana Radnego dotyczył listów gończych. Wyjaśnił, że poszukiwanych jest 

wiele osób ukrywających się przed organami ścigania. Są to zarówno Polacy, jak i obcokrajowcy.  

Stwierdzenie, na podstawie jakiego dokumentu osoba jest poszukiwana, praktycznie nie różni się. 

Przed zmianami przepisów Kodeksu Wykonawczego, list gończy był poważnym przestępstwem. 

Osoba poszukiwana była bandytą z grupy przestępczej, która ukrywa się przed organem ścigania. 

Po dokonanych zmianach w KW, tak zwanym listem gończym poszukiwane są osoby za 

popełnienie wykroczenia, za grzywny niepłacone w sprawach. Wyjaśnił, że takich listów policja 

otrzymuje  coraz więcej. Obecnie około 80 takich spraw jest rozpatrywanych, z czego praktycznie 

połowa za grzywny, kary pozbawienia wolności do pół roku, do roku. Ranga listu gończego spadła.  

Ścigane listem gończym są również osoby za wykroczenia akcyzowe, sprzedawanie papierosów bez 

akcyzy. Ukraińcy, którzy tym procederem się w Polsce trudnili, wyjechali do na Ukrainę, w 

związku z czym nie można wyegzekwować od nich grzywny i sąd zamienia tę grzywnę na list 

gończy. Następnie Pan Komendant podziękował Panu Radnemu Andrzejowi Cieśli za wskazanie 

sytuacji dotyczącej handlu na psie drogowym. Dodał, że porozmawia z policjantami dzielnicowymi 

aby reagowali na taką sytuację. Poinformował, że funkcjonuje KMZB która pozwala mieszkańcom 

na zgłoszenie niebezpiecznej sytuacji i policja może szybko zareagować. Jeżeli chodzi o zdarzenia, 

gdzie funkcjonariusze muszą ratować życie i zdrowie lub zatrzymać pilnie przestępców, to należy 

zadzwonić pod nr 112, ale jeżeli jest to problem wielofalowy, który należy rozwiązać to służy do 

tego KMZB. 

 

Pan Przewodniczący Rady od wszystkich radnych oraz członków Zarządu Powiatu, Pana Starosty, 

Pana Wicestarosty życzył funkcjonariuszom wszystkich pionów, nie tylko tych z drogówki, o 

których dzisiaj najczęściej mówiono miłej, sympatycznej pracy i tego, żeby dbali o bezpieczeństwo 

mieszkańców Powiatu Kraśnickiego.  Dodał, że jeżeli chodzi o deklarację, wszyscy radni oraz 

Zarząd Powiatu mogą złożyć deklarację, że w przypadku, kiedy Pan Komendant się zgłosi, na 

pewno, bardzo poważnie każda prośba zostanie rozpatrzona. Następnie stwierdził, że informacja 

Komendanta Powiatowego Policji na temat stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego w 

Powiecie Kraśnickim na rok 2024 została przyjęta przez Radę Powiatu w Kraśniku.  

 

Punkt 6. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kraśniku na 

temat stanu bezpieczeństwa pożarowego i innych miejscowych zagrożeń na terenie Powiatu  

w 2024 roku.   

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, informacja Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Kraśniku na temat stanu bezpieczeństwa pożarowego i innych miejscowych 

zagrożeń na terenie Powiatu w 2024 roku została udostępniona w systemie eSesja, następnie 

poprosił Pana  Starszego Brygadiera Piotra Wojtana Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Kraśniku o jest przedstawienie.  

 

Pan Komendant poinformował, że pod względem powierzchni Powiat Kraśnicki znajduje się na 12 

miejscu w Województwie Lubelskim, jeżeli chodzi o liczbę mieszkańców. Według danych GUS-u 

za 2024 rok wynosi ona 88 693 mieszkańców, niestety liczba ta cały czas spada, a to też się wiąże z 

kategorią jednostki, ponieważ od kilku lat znajduje się w kategorii czwartej. Wyjaśnił, że jeżeli 
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liczba mieszkańców przekraczałaby 100 000, wtedy KPPSP w Kraśniku mogłaby awansować do 

kategorii trzeciej i pojawiłaby się możliwość zwiększenia liczby etatów w jednostce. Następnie 

poinformował, że na terenie Powiatu Kraśnickiego funkcjonują zakłady pracy, w których w wyniku 

składowania materiałów niebezpiecznych, wykorzystywanych w procesie produkcyjnym występuje 

zagrożenie pożarowe, chemiczno-ekologiczne i wybuchowe. Dodał, że na terenie Powiatu 

Kraśnickiego nie występują zakłady o dużym i zwiększonym ryzyku. gdzie mogłaby wystąpić 

poważna awaria przemysłowa. Największe zakłady, które stwarzają zagrożenia chemiczno-

ekologiczne to TSUBAKI, MESCO, Gazpol, KPWiK, FŁT Kraśnik, Akpol. Jeżeli chodzi o 

zagrożenie wybuchem, dotyczy to obiektów produkcyjnych i magazynowych- Fabryka Łożysk  

Tocznych, Gazpol, stacje paliw i LPG na terenie powiatu oraz KPWiK. Jeżeli chodzi o zagrożenia 

katastrofami komunikacyjnymi w transporcie drogowym i kolejowym zaliczane są główne drogi, 

droga S19, drogowa krajowa nr 74 oraz drogi wojewódzkie i linia kolejowa Lublin-Rozwadów. 

Jeżeli chodzi o zagrożenie powodziowe dotyczy wszystkich cieków wodnych i rzek, które 

występują na terenie Powiatu Kraśnickiego - Wisła, Sanna, Tuczyn, Wyżnica, Karasiówka, 

Urzędówka. Ze względu na suszę hydrologiczną, wystąpienie powodzi, jaka miała miejsce w roku  

2007, 2010 czy 2014 jest mało prawdopodobne. Obecnie Straż Pożarna jest przygotowana na 

szybkie, krótkotrwałe powodzie miejscowe. Jeżeli chodzi o analizę czynności kontrolno-

rozpoznawczych, ogółem w 2024 roku przeprowadzono 71 kontroli, podczas których stwierdzono 

191 nieprawidłowości, wydano 25 decyzji administracyjnych nakazujących wykonanie określonych 

obowiązków. Ponadto przeprowadzonych zostało 17 postępowań w związku z wydaniem stanowisk 

w zakresie pozwolenia na użytkowanie oraz wydano 16 opinii w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej, wystawione zostały 3 tytuły wykonawcze i 3 postanowienia o nałożeniu 

grzywny. Jeżeli chodzi o analizę zabezpieczenia operacyjnego Powiatu, wymienić należy  jednostki 

ochrony przeciwpożarowej, Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Kraśniku, 

jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych i Zakładowa Służba Ratownicza Fabryki Łożysk 

Tocznych S.A. Następnie poinformował, że w KPPSP w Kraśniku jest 57 etatów mundurowych. 

Obecnie zatrudnionych jest 55 funkcjonariuszy, w tym 13 oficerów, 14 aspirantów, 25 podoficerów 

i 3 strażaków. 46 osób pełni służbę w systemie zmianowym oraz zatrudnionych jest 3 pracowników 

cywilnych. Jeżeli chodzi o wyposażenie Komendy w sprzęt ratowniczo-gaśniczy, na stanie znajdują 

3 samochody ratowniczo-gaśnicze, 2 samochody gaśniczy, 2 samochody rozpoznawczo-ratownicze 

lekkie, samochód specjalny kontenerowy, przyczepa kontenerowa, samochód cysterna o pojemności 

23 tys. litrów wody, który został przekazany KPPSP w 2023 roku. Dodał, że  cysterna może 

dostarczać wodę pitną do miejsc, gdzie tej wody brakuje. Pojazd ten brał udział w akcji 

przeciwpowodziowej  w 2024 roku na terenie Powiatu Nyskiego. Jeżeli chodzi o jednostki 

Ochotniczych Straży Pożarnych, na terenie Powiatu funkcjonuje 78 jednostek. Ogółem te jednostki 

posiadają 103 samochody ratowniczo-gaśnicze, 5 ciężkich, 48 średnich i 50 lekkich. Na terenie 

Powiatu Kraśnickiego funkcjonuje 20 jednostek włączonych do Krajowego Systemu Ratowniczo-

Gaśniczego. W 2025 roku włączona została 20 jednostka, jest to jednostka Ostrów z Gminy 

Wilkołaz. Jeżeli chodzi o działania interwencyjne, w roku ubiegłym odnotowano 921 zdarzeń. W 

stosunku do roku 2023 był to wzrost o 9%. Strażacy wyjeżdżali 208 razy do pożarów, 678 razy do 

miejscowych zagrożeń i 35 razy do fałszywych alarmów. Ze statystyk wynika, że  we wskazanych 

w 921 zdarzeniach śmierć poniosło 25 osób, a 160 osób odniosło rany. Dodał, że nie występowały 

spektakularne zdarzenia w roku ubiegłym. Wyjaśnił, że Powiat Kraśnicki jest rejonem rolniczym, a 

funkcjonujące zakłady produkcyjne dbają o ochronę przeciwpożarową. Jeżeli chodzi o organizację 

ćwiczeń, zawodów, wspólnie ze Starostwem powiatowym w Kraśniku współorganizowane są 

eliminacje do Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej. KPPSP  współorganizuje zawody 
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sportowo-pożarnicze dla Ochotniczych Straży Pożarnych, dla młodzieżowych drużyn i dla 

dorosłych. W 2024 roku i nadal trwa akcja Czujka na Straży Twojego Bezpieczeństwa. Pan 

Komendant podziękował Panu Staroście, który objął patronatem honorowym akcję. Wyjaśnił, że 

oprócz Pana Starosty akcję patronatem honorowym objął Komendant Główny Państwowej Straży 

Pożarnej oraz Wojewoda Lubelski. Podczas akcji na terenie Powiatu Kraśnickiego rozdanych 

zostało kilkaset czujek. Przeprowadzono pogadanki i prelekcje we wszystkich szkołach i 

przedszkolach Powiatu Kraśnickiego i w placówkach tych  zamontowane zostały. Dodał, że dwie z 

zamontowanych czujek zadziałały. Oznacza to, że w dwóch szkołach czujka wykryła niesprawny 

piecyk gazowy. O organizacji akcji ukazał się artykuł w ogólnopolskim czasopiśmie Przegląd 

Pożarniczy. Ponadto, jeżeli chodzi o poprawę bezpieczeństwa oraz poprawę warunków strażaków, 

w ostatnim roku udało się pozyskać ciężki samochód ratowniczo-gaśniczy o wartości 1 377 000 zł, 

KPPS w Kraśniku otrzymała zestaw oświetleniowy na przyczepie o wartości około 100 000 zł, 

pozyskano także pakowarkę do piachu o wartości około 70 000 zł. Komenda otrzymała również 

specjalistyczny dron o wartości 30 000 zł. Dodał, że jest on wykorzystywany do działań 

ratowniczo-gaśniczych i był wykorzystywany wspólnie z Policją, podczas poszukiwania osoby 

zaginionej. W KPPSP w Kraśniku realizowany był remont, którego koszt wyniósł 600 000 zł. 

Remont dotyczył placu zewnętrznego przed KPPSP w Kraśniku. Położony został nowy asfalt i 

poprawiony wyjazd z Komendy. Ponadto odświeżona została posadzka w jednostce ratowniczo-

gaśniczej w Kraśniku, jak również wykonany remont  pomieszczeń dla strażaków. Dodał, że 

wyremontowane zostało mieszkanie służbowe, w którym przebywali Ukraińcy, którzy uciekali 

przed wojną. Ponadto wykonany został remont  pomieszczeń, znajdującej się w KPPSP w Kraśniku. 

Wyjaśnił, że w 2025 roku zostanie zmieniony Regulamin dotyczący Wojewódzkiej Izby Tradycji 

Pożarniczej. Dodał, że Muzeum i eksponatami zajmowali się strażacy KPPSP w Kraśniku. Po 

zmianie Regulaminu Muzeum będzie znajdowało się pod nadzorem KPPSP w Kraśniku. Rocznie 

do Muzeum przyjeżdża około tysiąc osób, są to wycieczki z całej Polski, jak również okoliczni 

mieszkańcy.  Po przejęciu Muzeum zostaną podjęte działania promujące w internecie. Planowane 

jest również utworzenie Muzeum w formie cyfrowej. Następnie Pan Komendant podziękował ze 

współpracę realizowaną dla dobra lokalnej społeczności.   Na koniec, szanowni państwo, chciałbym 

serdecznie wszystkim podziękować za współpracę dla dobra naszej lokalnej społeczności.  

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że opiniowaniem informacji Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kraśniku na temat stanu bezpieczeństwa pożarowego 

i innych miejscowych zagrożeń na terenie Powiatu w 2024 roku zajmowała się Komisja Zdrowia, 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego, następnie poprosił Pana Marka Kołtuna o 

przedstawienie opinii.    

 

Pan Marek Kołtun Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że w dniu 25 lutego Komisja zapoznała się, omówiła informację 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kraśniku i przyjęła tę informację. 

Członkowie Komisji wyrazili wdzięczność osobom pełniącym służbę w Komendzie Powiatowej 

Straży Pożarnej w Kraśniku, jak również na ręce Pana Komendanta przekazali podziękowania 

skierowane do druhów i druhen działających w Ochotniczych Strażach Pożarnych. Pan 

Przewodniczący Komisji poprosił Pana Komendanta o informację dotyczącą czujek, których 

posiadanie będzie obowiązkowe w pewnych budynkach. Dodał, że informacja skierowana zostanie 

do mieszkańców Powiatu Kraśnickiego i dzięki temu będą mieli możliwość wcześniejszego 

przygotowania się. 
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Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski  poinformował, że Pan Komendant chyba ze względu na swoją 

wrodzoną skromność nie wspomniał o tym, że akcja Czujka na Straży Twojego Bezpieczeństwa 

odniosła ogólnopolski sukces. Można było odnaleźć reportaże nie tylko w gazetach, ale także we 

wszystkich telewizjach. Za prowadzenie akcji Pan Radny podziękował Panu Komendantowi oraz 

strażakom, którzy odwiedzali mieszkańców i montowali czujki. Następnie zwrócił się z wnioskiem 

mieszkańców Powiatu Kraśnickiego o kontynuacje akcji. Dodał, że Pan Komendant Pan 

Komendant nie wspomniał o bardzo ważnej rzeczy, mianowicie o uruchomieniu kanału na YouTub, 

gdzie kraśniccy strażacy udostępniają naprawdę fajne filmy, bardzo merytoryczne, bardzo ważne i 

bardzo mądre, gdzie zwracają uwagę na bezpieczeństwo, jak się zachować w danych sytuacjach. W 

imieniu mieszkańców Powiatu Kraśnickiego poprosił o jak najwięcej takich filmów. Pan Radny 

pogratulował Panu Komendantowi bardzo dużego wzrostu zasięgu strony facebook- owej Komendy 

Powiatowej Policji, na której pokazywane są informacje najważniejsze, czyli bezpieczeństwo, 

zdrowie mieszkańców.  

 

Pan Radny Eugeniusz Pelak poinformował, że dopiero po wysłuchaniu informacji przedstawionej 

przez Pana Komendanta wszyscy są w stanie uzmysłowić sobie zmianę, jaka następuje w 

funkcjonowaniu Straży Pożarnych. Kiedyś, nazywane „straże pożarne”, które tylko służyły 

gaszeniu ognia, a teraz praktycznie to samo gaszenie ognia jest takim niemalże śladowym. 

Natomiast można zauważyć jak zmienia się zakres działań dotyczących ochrony mienia, 

dotyczących sytuacji, które są związane z pogodą, z innymi zagrożeniami. Także przestawiła się 

Straż Pożarna i zupełnie inaczej wygląda i funkcjonuje w dzisiejszej rzeczywistości. Następnie Pan 

Radny podziękował za  umiejętność dostosowania się do zmiany czasów, jakie następują, jakie 

wszyscy obserwują. Dodał, ze cieszy się z usprzętowienia, którym Straż Pożarna dysponuje, 

ponieważ bez nich nic nie można byłoby zrobić.  Następnie Pan Radny podziękował Straży 

Pożarnej za takie działania, które są działaniami związanymi z patriotyzmem i działaniami 

dotyczącymi zwyczajów, obyczajów i wiary.  

 

Pan Przewodniczący Rady dodał, że wszyscy radni i Członkowie Zarządu przyłączają się do 

życzeń. Następnie podziękował za tę codzienną dobrą pracę i życzył jak najmniej wyjazdów, jak 

najwięcej działań promocyjnych, jak najwięcej czujek, jak najmniej pomocy przy powodziach. 

Życzył również, żeby wyjazdów było jak najmniej, a jeśli już będą, to żeby wszyscy w zdrowiu 

wracali na swoje miejsce do remizy. Dodał, że przy okazji warto też podziękować Panu 

Komendantowi Tomaszowi Michalczykowi, z którym Zarząd Powiatu oraz  Rada Powiatu 

współpracowali przy wielu projektach. Pan Przewodniczący Rady wierzy, że wszystkie te projekty 

będą dalej kontynuowane i tak jak wcześniej współpraca będzie się układać wzorowo i przykładnie.  

 

Pan Komendant poinformował, że akcja Czujka na Straży Twojego Bezpieczeństwa będzie 

kontynuowana. Dodał, że został wdrożony pierwszy etap akcji, który odniósł sukces. Wyjaśnił, że 

najważniejsze jest dotarcie do świadomości społeczeństwa. Od 1 stycznia zmieniło się 

rozporządzenie, które mówi, że wszystkie nowe obiekty, będą zobowiązane do instalacji czujki 

dymu lub tlenku węgla. Okres przejściowy wynosi 6 lat, czyli od 2030 roku każdy obiekt, który jest 

użytkowany będzie musiał posiadać minimum jedną czujkę, dlatego warto organizować taką 

kampanię. Pan Komendant  dodał, że chciałby kontynuować akcję, aby mieszkańcy nie czekali na 

ostatnią chwilę, mieli możliwość wcześniejszego reagowania. Ważne jest aby czujki były 



19 

 

certyfikowane, ponieważ po wejściu w życie nowego przepisu pojawiają się przedsiębiorcy, którzy 

próbują sprzedać czujki bez certyfikatu. Przeprowadzane było szkolenie przez Centrum Naukowo-

Badawcze Ochrony Przeciwpożarowej, czyli Państwowy Instytut Badawczy Strażacki. Taki 

szkolenie odbyło się na początku akcji, w ubiegłym roku. Ze szkolenia skorzystało osób, ochotnicy 

i strażacy z Państwowej Straży Pożarnej. W dniu jutrzejszym odbędzie się kolejne takie szkolenie. 

Kolejne 42 osoby będą posiadały takie certyfikaty, które będą gwarantowały, że osoby, które 

informują o czujkach, o akcji, będą to wykonywały z najlepszą wiedzą. Jeżeli chodzi o kanały 

cyfrowe, czyli social media, Pan Komendant poinformował, że są to początki korzystania z portali 

społecznościowych, dzięki którym KPPSP w Kraśniku wychodzić do lokalnej społeczności przez 

media. Następnie zachęcił młodzież do obserwowania udostępnianych informacji i ich promowania. 

Dziękuję bardzo Panu Komendantowi.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że informacja Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Kraśniku na temat stanu bezpieczeństwa pożarowego i innych miejscowych 

zagrożeń na terenie powiatu w 2024 roku została przyjęta przez Radę Powiatu w Kraśniku.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał:  

 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2025 został udostępniony w systemie eSesja. Następnie poprosił Panią Iwonę 

Szymańską Skarbnika Powiatu o jego przedstawienie.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że dochody budżetu powiatu  zwiększają się o kwotę 2 609 947,56 

zł  i wynoszą 221 881 958,30 zł, w tym dochody bieżące wynoszą 192 045 886,14 zł, dochody 

majątkowe  wynoszą 29 836 072,16 zł. Następnie poinformowała, że wydatki budżetu powiatu 

zwiększają się o kwotę 2 732 534,56 zł  i wynoszą 230 963 554,29 zł, w tym wydatki bieżące 

wynoszą 186 670 202,45 zł, wydatki majątkowe wynoszą 44 293 351,84 zł. Wyjaśniła, że 

przychody  budżetu powiatu z tyt. wolnych środków zwiększają się o kwotę 122 587,00 zł i 

wynoszą 14 123 531,91 zł, przedstawiają się następująco: 

➢ Dział 600 – Transport i łączność, Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe, 

zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 189 060,96 zł, środki z gmin.   

➢ Dział 600 – Transport i łączność, Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe, 

zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 2 539 668,52 zł, środki z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg.   

➢ Dział 750 – Administracja publiczna, Rozdział 75095 – Pozostała działalność, zwiększenie 

dochodów o kwotę 220 000,00 zł, środki dot. projektu  „Wzmocnienie poziomu 

cyberbezpieczeństwa w powiecie” 

➢ Dział 852 – Pomoc Społeczna, Rozdział 85202 – Domy Pomocy Społecznej, zwiększenie 

dochodów bieżących  o kwotę 24 340,00 zł, środki z gwarancji ubezpieczeniowej, dot. DPS 

Popkowice.  

➢ Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, Rozdział 85333 – Powiatowe 

urzędy pracy, zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 15 000,00 zł, środki                             

z Wojewódzkiego Urzędu Pracy.   

 

Wydatki 
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➢ Dział 600 – Transport i łączność, Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe, 

zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 36 492,00 zł oraz zwiększenie wydatków 

majątkowych o kwotę 2 383 059,56 zł: 

-   Przebudowa drogi powiatowej nr 2735 L Stróża – Sulów na terenie gminy Kraśnik, 

zwiększenie o kwotę  1 950 315,56 zł 

-  Przebudowa drogi powiatowej nr 2735 L w gm. Zakrzówek, dokumentacja projektowa, 

zwiększenie o kwotę 12 792,00 zł 

- Zakup i montaż aktywnych znaków do przejść dla pieszych w mieście Kraśnik, nowe 

zadanie,  kwota 42 952,00 zł,  

- Budowa ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej nr 2249L gm. Urzędów – 

dokumentacja projektowa, nowe zadanie, kwota 27 000,00 zł 

-  Rowerowa Roztocze. Drogi pieszo-rowerowe w obszarach miejskich, zwiększenie o 

kwotę 50 000,00 zł 

-  Rowerowa Roztocze. Drogi pieszo-rowerowe w obszarach wiejskich, zwiększenie o 

kwotę 300 000,00 zł 

 

➢ Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa, Rozdział 70005 – Gospodarka gruntami                                   

i nieruchomościami, zwiększenie wydatków  bieżących o kwotę 35 000,00 zł.  

➢ Dział 710 – Działalność usługowa, Rozdział 71012 – Zadania z zakresu geodezji i 

kartografii, zwiększenie wydatków  majątkowych, dotacja dla Powiatu Lubelskiego o kwotę 

193,00 zł, projekt „E-geodezja II”  

➢ Dział 750 – Administracja Publiczna, Rozdział 75020 – Starostwa Powiatowe, zwiększenie 

wydatków  bieżących o kwotę 18 450,00 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieżące w ZDP. 

➢ Dział 750 – Administracja Publiczna, Rozdział 75095 – Pozostała działalność, zwiększenie  

wydatków o kwotę 220 000,00 zł, zadanie „Wzmocnienie poziomu cyberbezpieczeństwa              

w Powiecie’ 

➢ Dział 852 – Pomoc Społeczna, Rozdział 85202 – Domy pomocy społecznej, zwiększenie  

wydatków majątkowych o kwotę 24 340,00 zł, zadanie „Roboty budowlane w Domu 

Pomocy Społecznej w Popkowicach” 

➢ Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, Rozdział 85333 – Powiatowe 

urzędy pracy, zwiększenie wydatków  bieżących o kwotę 15 000,00 zł, projekt „Zbudowanie 

systemu koordynacji i monitorowania regionalnych działań na rzecz kształcenia 

zawodowego, szkolnictwa wyższego oraz uczenia się przez całe życie, w tym uczenia się 

dorosłych” realizowany w Powiatowym Urzędzie Pracy. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2025 zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił Pana 

Eugeniusza Pelaka Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Pan Eugeniusz Pelak Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2025.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest za 

podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz 

Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan 

Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Dudzińska 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „ wstrzymuje się Rada Powiatu w 

Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025.  

 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w systemie 

eSesja, Następnie poprosił Panią Iwonę Szymańską Skarbnika Powiatu o jego przestawienie.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej dotyczą: 

1) Załącznika Nr 1 „Prognoza kwoty długu” i polegają na zwiększeniu kwoty dochodów w 

2025 roku o kwotę 6 781 911,56 zł do kwoty 221 881 958,30 zł, w tym dochody bieżące 

zwiększyły się o kwotę 4 231 304,00 zł  i wynoszą 192 045 886,14 zł. Dochody majątkowe 

zwiększyły się o kwotę 2 550 607,56 zł  i wynoszą 29 836 072,16 zł. 

Wydatki  w roku 2025 zwiększyły się o kwotę 6 904 498,56 zł do kwoty 230 963 554,29 zł,                

w tym wydatki bieżące zwiększyły się o kwotę 4 296 906,00 zł i wynoszą 186 670 202,45 zł.  

Wydatki majątkowe zwiększyły się o kwotę 2 607 592,56 zł i wynoszą  44 293 351,84 zł. 

Dochody i wydatki  w 2026 roku zwiększyły się o kwotę 6 835 018,28 zł, dotacja z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz z gmin. 

2) Załącznika Nr 2 „Przedsięwzięcia” : 

➢ Zadanie  „Wzmocnienie poziomu cyberbezpieczeństwa w powiecie kraśnickim” limit 

wydatków roku 2025 zwiększa się o kwotę 220 000,00 zł 

➢ Zadanie  „E-geodezja II-Uzupełnienie cyfrowego zasobu geodezyjnego województwa 

lubelskiego” limit wydatków roku 2025 zwiększa się o kwotę 193,00 zł 

➢ Zadanie  „Przebudowa drogi powiatowej nr 2735 L Stróża-Sulów na terenie gminy Kraśnik” 

limit wydatków roku 2025  kwota 5 929 021,49 zł, limit roku 2026 kwota 7 539 337,02 zł. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił Pana 

Eugeniusza Pelaka Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii. Pan Eugeniusz Pelak 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 

dzisiejszym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowe.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest za 

podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz 

Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan 

Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Dudzińska 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada Powiatu  

w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ Powiatowego 

Urzędu Pracy w Kraśniku do uczestnictwa w projekcie pt.: "Aktywizacja 

zawodowa osób bezrobotnych w powiecie kraśnickim III”  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony na początku 

sesji przez Pana Krzysztofa Grzegorczyka Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kraśniku. 

Następnie poinformował, że opiniowaniem projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 

przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ Powiatowego Urzędu Pracy w Kraśniku do uczestnictwa  

w projekcie pt.: "Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w powiecie kraśnickim III” zajmowała 

się Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, poprosił Pana Marka Kołtuna 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Pan Marek Kołtun Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 lutego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ Powiatowego 

Urzędu Pracy w Kraśniku do uczestnictwa w projekcie pt.: "Aktywizacja zawodowa osób 

bezrobotnych w powiecie kraśnickim III”. 

   

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji odczytał projekt 

uchwały, następnie zapytał kto jest za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
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przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ Powiatowego Urzędu Pracy w Kraśniku do uczestnictwa  

w projekcie pt.: "Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w powiecie kraśnickim III”.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ Powiatowego Urzędu Pracy  

w Kraśniku do uczestnictwa w projekcie pt.: "Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych  

w powiecie kraśnickim III”  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz 

Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan 

Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Dudzińska 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu  

w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego/ 

Powiatowego Urzędu Pracy w Kraśniku do uczestnictwa w projekcie pt.: "Aktywizacja zawodowa 

osób bezrobotnych w powiecie kraśnickim III”. 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do 

uczestnictwa w projekcie pn. ,,KOMPAS Zdrowotny. Nowa jakość w środowisku 

pracy” 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie pn. ,,KOMPAS Zdrowotny. Nowa 

jakość w środowisku pracy” został przedstawiony na początku sesji, następnie poinformował, że 

Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego zajmowała się opiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Następnie poprosił Pana Marka Kołtuna Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii. Pan Marek Kołtun Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu 25 lutego 2025 roku pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do 

uczestnictwa w projekcie pn. ,,KOMPAS Zdrowotny. Nowa jakość w środowisku pracy”.  

   

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest za 

podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do 

uczestnictwa w projekcie pn. ,,KOMPAS Zdrowotny. Nowa jakość w środowisku pracy”. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie 

pn. ,,KOMPAS Zdrowotny. Nowa jakość w środowisku pracy”  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz 

Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan 

Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Dudzińska 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada Powiatu  

w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do 

uczestnictwa w projekcie pn. ,,KOMPAS Zdrowotny. Nowa jakość w środowisku pracy”.  

Punkt 12. Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan 

Przewodniczący Rady o godzinie 11.36 zamknął posiedzenie XI sesji Rady Powiatu  

w Kraśniku VII kadencji w dniu  26 lutego 2025 r. 

 

 

Protokołowała                                                                        Przewodniczący Rady Powiatu 

Dorota Huber        Jacek Dubiel 

 


